
            Slovo starosty

Vážení spoluobčané,
léto uteklo jako voda a opět 
jsme se všichni vrátili ke svým 
běžným povinnostem v zaměst-
nání a naše děti zasedly do 
školních lavic. Rád bych popřál 
všem žákům, aby pro ně nový 
školní rok byl úspěšný a dě-
tem, které začaly navštěvovat 

naši mateřskou školu, aby se jim u nás ve škole líbilo 
a chodily tam rády. 
I v letních měsících jsme se potkávali při akcích or-
ganizovaných obcí ve spolupráci se spolky. Na konci 
července jsme se setkali na pouťovém posezení pod 
lipami, kde nám k tanci a poslechu zahrála kapela 
ESO Míly Hartmana. Pro vyznavače vodních sportů 
jsme uspořádali oblíbený vodácký zájezd na Vltavu. 
Poslední prázdninový víkend proběhlo tradiční rozlou-
čení s prázdninami. V rámci této akce jsme si společ-
ně užili promítání filmu Gump-jsme dvojka v impro-
vizovaném letním kině na naší návsi. Druhý den pak 
tamtéž probíhal bohatý program pro naše nejmenší 
obyvatele. Děti viděly pohádku, měly k dispozici ská-
kací hrad a mohly si pořídit fotografii s pohádkovými 
postavami. Pro dospěláky pak zahrály kapely Kolíňan-
ka a Imrvére.
Také podzimní měsíce budou bohaté na kulturní 
a společenské akce. V plánu je například oblíbená 
Drakiáda na Horce a ke konci měsíce října proběhne 
Halloweenský karneval s dílničkou pro děti.
Nyní máme před sebou volby do krajských zastupi-
telstev. Rád bych Vás požádal, abyste přišli k volbám, 
abychom i na krajském úřadu měli vedení, na které 
se můžeme s důvěrou obrátit. Přeji Vám tedy šťastnou 
ruku při jejich výběru.
Všechny aktuální informace jsou Vám k dispozici také 
na našem facebooku.Těším se na Vás při setkáních 
pořádaných obcí či spolky.
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Dne 31. 8. 2024 proběhla výstava obrazů Olega Jarolíma.



ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 21. 8. 2024
Usnesení č. 251/7/2024  – Zastupitelstvo obce schválilo 
rozpočtové opatření č. 4/2024.
Usnesení č. 252/7/2024 – Zastupitelstvo obce schvá-
lilo převod finančních prostředků z účtu obce ve výši 
1 000 000 Kč na účet Ubytovny Ovčáry.
Usnesení č. 253/7/2024 – Zastupitelstvo obce schválilo při-
jetí dotace z Programu 2024 pro poskytování dotací z roz-
počtu Středočeského kraje ze Středočeského fondu pod-
pory dobrovolných hasičů a složek IZS ve výši 722 000 Kč 
na základě Žádosti ze dne 20. 3. 2024.
Usnesení č. 254/7/2024 – Zastupitelstvo obce schválilo 
podání žádosti na zařazení prvku aktivního monitoringu na 
Dopravní portál Středočeského kraje.
Usnesení č. 255/7/2024 – Zastupitelstvo obce schválilo 
cenovou nabídku firmy Zepris s.r.o. ze dne 30. 7. 2024, 
na bezvýkopovou opravu kanalizace přečerpávací stanice 
v areálu ZOD Zálabí v obci Ovčáry. Cenová nabídka na 
bezvýkopové práce je ve výši 289 500 Kč bez DPH.
Usnesení č. 256/7/2024 – Zastupitelstvo obce schváli-
lo Dodatek ke Smlouvě o dílo ze dne 12. 4. 2024 na za-
teplení objektu Hasičárny Ovčáry. Předmětem tohoto do-

datku jsou vícepráce dle přiloženého seznamu v částce 
121 029,50 Kč. Zastupitelstvo zároveň pověřuje starostu 
obce k podpisu.
Usnesení č. 257/7/2024 – Zastupitelstvo obce schválilo 
Žádost paní L. Š. o poskytnutí dotace z rozpočtu obce na 
stavbu domovní přípojky plynu k novému rodinnému domu 
na parcele č. 16/4, k. ú. Ovčáry u Kolína. Částka dotace 
k proplacení byla vyčíslena na základě přílohy se soupisem 
veškerých nákladů na plynovou přípojku ve výši 62 790 Kč 
s DPH.
Usnesení č. 258/7/2024 – Zastupitelstvo obce schválilo 
cenovou nabídku firmy Pohřební služba Navrátil na opra-
vu a rekonstrukci čestných hrobů na veřejném pohřebišti 
v Ovčárech. Celkové náklady včetně víceprací jsou ve výši 
135 800 Kč.
Usnesení č. 259/7/2024 – Zastupitelstvo obce schválilo 
cenovou nabídku firmy Hedvika Neugebauerová na výmě-
nu a montáž žaluzií v ZŠ a MŠ Ovčáry. Cenová nabídka na 
výměnu obou pater ZŠ a MŠ Ovčáry je za cenu 93 843 Kč 
bez DPH. Zároveň pověřuje starostu obce k podepsání 
smlouvy.

místostarosta obce Ovčáry Hynek Tichý

ZPRÁVA OD MLADÝCH HASIČŮ

Kolektiv mladých hasičů SDH Ovčáry celé léto nezahálel. 
Začaly prázdniny a většina dětí odjela s rodiči na dovolené 
nebo na různé tábory a soustředění. I my jsme organizovali 
sportovní soustředění poslední týden v červenci v Rejdi-
cích v Jizerských horách na chatě Panorama. Jako každý 
rok jsme se zdokonalovali v požárním sportu, ať už to byl 
trénink na požární útok, tak i příprava na 60 m a 100 m pře-
kážek. Nechyběla ani návštěva koupaliště ve Zlaté Oleš-
nici, výlet do Janských Lázní na stezku korunami stromů, 
výlet do Bozkovských jeskyní a opět jsme dělali figuranty 
pro horskou službu při slaňování z lanovky. Program byl 
dost pestrý a děti si ho užily. Předposlední týden před kon-
cem prázdnin jsme obnovili tréninky na Horce. Čekají nás 
závody v Podlipanské lize. V Třebovli a Vítězově poběžíme 

60 m a 100 m překážek a Závod hasičské všestrannosti 
a brannosti. Od listopadu obnovíme zimní přípravu v tělo-
cvičně ZŠ Býchory.

za kolektiv mladých hasičů Gabriela Hovorková

Od 9. do 11. srpna 2024 se u rybníka Vodník ve Vimperku 
konal 10. ročník RC trialových závodů Vodík. Tento víkend 
plný adrenalinu přilákal 120 nadšenců se svými propraco-
vanými RC modely, které se utkaly v několika kategoriích.
Soutěžilo se v kategoriích: děti, expedice, scale, crawler 
a hodnotil se nejhezčí model závodů. 
Každá kategorie nabídla něco jedinečného a přinesla ne-
zapomenutelné zážitky jak závodníkům, tak divákům. 
V kategorii expedice se soutěžící ukázali v náročném te-
rénu, a předvedli, jak jejich modely zvládají různé terénní 
výzvy – od pískových cest až po skalnaté úseky.
Scale kategorie byla zaměřena na detail a realističnost mo-
delů, kde rozhodovala nejen technická zručnost, ale i este-
tický dojem.
Diváci mohli obdivovat propracované detaily vozidel, které 
věrně napodobovaly své skutečné předlohy.
Kategorie crawler byla vrcholem technických dovedností, 
kde se soutěžící museli vypořádat s extrémně náročnými 
překážkami a předvést, co jejich modely dokážou.
Soutěž o nejhezčí model přinesla kreativní přehlídku jedi-
nečných napodobenin reálných vozů.
Konkurence byla letos opravdu tvrdá, což se projevilo i na 
výsledkové listině. Bohužel, i přes veškeré naše snahy 
a pečlivou přípravu, se nikomu z našeho spolku nepodařilo 
probojovat na stupně vítězů. To však nijak nezmenšilo naši 
radost z účasti. 
Závody byly skvělé, atmosféra mezi závodníky byla přátel-
ská a celkově jsme si víkend u rybníka Vodník parádně užili.
RC trialové závody Vodík 2024 se ukázaly jako skvělá akce 
naší sezóny. I když jsme tentokrát zůstali bez medailí, od-
jížděli jsme domů spokojení a už teď se těšíme na příští 
ročník.

RC TRIALOVÉ ZÁVODY VODÍK 2024

Závěrem bychom vás opět chtěli pozvat na naše závody 
konající se 28. 9. 2024 v lese vedle ekocentra Horka.

Jakub Kosík

KRÁTKÉ ZPRÁVY OD HASIČŮ

Co se stalo za poslední měsíce:
• 28. 6. byl jednotce vyhlášen poplach na požár strniště 
v katastru obce Týnec nad Labem, kdy byl vyhlášen druhý 
stupeň poplachu.
• 31. 7. požár strniště v katastru obce Volárna.
• 12. 8. technická pomoc s odstraněním obtížného hmyzu 
v Ovčárech (ulice Pod Horkou v poštovních schránkách).
• 16. 8. únik nebezpečných látek na silnici v Ovčárech před 
školou (na silnici olej v délce cca 100 m).
• 7. 9. místní rybářský spolek požádal o pomoc s odstraně-
ním vyvráceného stromu na nádržce.
 
POVODNĚ 2024:
• 13. 9. se celá Česká republika, včetně nás, připravovala 
na extrémní srážky. Po jednání povodňové komise dosta-
la naše jednotka za úkol provádět monitoring na potoku 
z osady Mlýnek (kontrola mostků a jejich průchodnost). 
První událost na sebe nenechala dlouho čekat. Ve 21:17 
byl vyhlášen poplach na technickou pomoc čerpání vody 
z retenční nádrže v Retail parku Ovčáry (nádrž přetéka-

la a zaplavovala komunikace). Odčerpávali jsme společně 
s HZS až do 2:00.
• 14. 9. počasí moc nepřeje a už v 8:00 nám byl opět vy-
hlášen poplach na stejnou událost. Čerpáme do 12:00 
a následně se vracíme do svých domovů. Ale už ve 14:31 
vyjíždíme na spadlý strom na komunikaci mezi obcemi 
Němčice a Bělušice. Ve chvíli, kdy jsme strom začali od-
straňovat, jsme práce museli přerušit. Ve stromě totiž bylo 
sršní hnízdo. Nejprve jsme museli sršně zlikvidovat a až 
poté dokončit odstranění stromu.
• V neděli 15.9., jako už každý den ráno, byl prováděn moni-
toring v katastru obce Ovčáry. V 9:59 byl opět vyhlášen po-
plach na čerpání vody z Retail parku Ovčáry. Znovu přeté-
kala retenční nádrž a voda se tlačila od McDonald’s vzadu 
do odchodů. Okamžitě jsme začali čerpat. Za obchody byla 
voda odčerpána do 12:00 a na retenční nádrži bylo čerpání 
ukončeno ve 14:00. Vrátili jsme se na základnu a stále dou-
fáme, že už bude klid. Přejeme všem spoluobčanům krásný 
a pohodový podzim.

za SDH a JSDH Ovčáry Josef Tuláček

MOTOVÝLET

Dva naši motorkáři J. Kašpar a R. Moulis se letos zúčast-
nili prestižního srazu, který se konal u jezera FaakerSee 
v Rakousku. S sebou si vzali i vlajku naší obce, která se 
stala středem pozornosti mezi tisíci motorkáři z celého svě-
ta. Hrdě jí vlajíc na svých strojích představovali při svých 
výletech po okolí. Byl to nezapomenutelný zážitek, který 
jsme sdíleli po návratu. Představit naši obec na tak velkém 
setkání motorkářů bylo něco výjimečného.
Toto není jen o motorkách, ale i o setkávání se s lidmi, kteří 
sdílí stejnou vášeň. Spolu s námi cestuje i pět dalších mo-
torkářů z okolních obcí.
Budeme proto rádi, když se příští rok připojí i další motor-
káři, kteří budou reprezentovat naši obec. Cesta na takový 
sraz je sice trochu náročná a trvá 9 hodin, ale festival za tu 
cestu stojí. Přejeme mnoho šťastných kilometrů a kolama-
dolů.

Josef Kašpar
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ZPRÁVY ZE ŠKOLY

Do nového školního roku
I když nám počasí moc nepřálo, vyrazili jsme 12. 9. spo-
lečně MŠ i ZŠ na první exkurzi letošního školního roku 
do ZOO Chleby. Odjížděli jsme ještě před svačinou dětí 
z MŠ. Při příjezdu na nás čekal velmi krásný a poutavý 
edukativní program s ukázkou živých zvířat, spoustou 
úkolů a děti se dozvěděly nové a zajímavé informace. Po 

programu nás neodradil ani mírný déšť a stihli jsme pro-
jít celou ZOO. I když nepatří k největším, k vidění jsou 
například lvi, klokani, velbloudi, zebry a další zajímavá 
zvířata. Výlet se nakonec velmi vydařil a děti si odnesly 
spoustu nových informací a krásných zážitků.
Děkujeme naší obci za spoluúčast na financování au-
tobusů.


